

REFERAT områdemøte 1.3-25

Tilstede 3 GSR og en Vara (4 med stemmerett)

RKM, VaraRKM, Kasserer og OR leder.

Velkommen, tradisjoner og konsepter lest.

Vara RKM leder møtet i dag da vi ikke har noen Leder.

3 Konsept lest i sin helhet.

Gsr for sandefjord mandag villig til å tolke 4de konsept til neste gang.

Rapporter:

Administrative tjenere:

Rapport fra RKM Mars 25

Siden sist har jeg deltatt på regionsmøte, vært i kontakt med sekretær og tidligere sekretær i forbindelse med tilgang til mail og slikt.

Fulgt med på mail og diverse chatter. Videresendt noe info fra ECCNA komiteen til interimstyre chatten.

Fra regionsmøtet kan jeg rapportere følgende:

Det kom opp en sak om regionen skal sponse et antall Early birds billetter til ECCNA for nykommere, dette har vært tatt opp før men hadde ikke kommet på dagsorden så denne saken skal formuleres og tas opp på nytt i juni med riktige tall da det hadde vært en regnefeil i det originale forslaget. Tror det var 17500 det kom til å lande på.

Det kom opp spørsmål om vi skal prøve å få arrangert en servicekonferanse i starten av 2026 blant annet for å få en gjennomgang av CAR før WSC. Kanskje i forbindelse med regionsmøtet? RKMene ble oppfordret til å ta det med tilbake til områdene for å se om det finnes villighet til

dette, evt se på om kanskje FU eller Regionen kan være til hjelp/ta ansvar her?

Varakasserer stilte til valg som kasserer og ble valgt.

Litteratur komiteen ønsker seg villige til kassererverv, kandidaten trenger ikke bo i område sør.

Webkomiteen fungerer for øyeblikket på medavhengighet.

Det var en villig til leder for telefonkomiteen men han hadde ikke rukket å få med seg nominasjon fra området sitt, han fikk tillit til å utføre vervet midlertidig og skal stille på regionsmøte i juni med nominasjon..

Regnskapet ble godkjent.

I saken om resetting av ECCNA komiteen så har leder for ECCNA vært en tur i område vest og forsøkt å bygge noen broer, så det var ikke lenger konsensus i vest om resett.

Regionen fikk konsensus mot resett.

Sak om hva vi gjør med SOME: det ble presentert noe materiale om hvordan de gjør det i sverige.

Spørsmål om dette burde ligge under OR? Evt sjekke med gruppene om det finnes noe villighet til dette? Saken skal omformuleres og sendes ut til neste regionsmøte.

Med saken om OR-Koordinator skulle legges under FU så ble ikke den behandlet da OR-Koordinator ikke deltok på møtet. Saken ble utsatt til neste gang, frem til da skal leder og midlertidig leder på telefon forsøke å finne noe av det arbeidet som ble lagt ned når dette vervet ble opprettet, leder oppfordret sterkt til å forsøke å få hentet inn en OR-Koordinator 2 så de kan danne en komite og vervet kan fungere som originalt tiltenkt og eventuelt omstrukturere så FU, telefon og WEB kan ligge under OR.

Sak fra område øst: kanskje vi skulle se på antallet områder i Region Norge da det tydeligvis ikke finnes servicevillighet til å drifte alle? Dette ble en ikkesak, og OØSK ble oppfordret til å formulere en diskusjons sak til neste gang om hva vi kan gjøre for å øke villigheten eller hva vi kan forandre på for å gjøre strukturen lettere å drifte.

Det kom et forslag om man skulle sende agenda for regionsmøte ut 8 uker før så man rekker å behandle sakene

ordentlig på området, motforslag om å sende den ut 2 uker før så man kunne diskutere sakene med bedre underlag/mer info. Formuleres som sak til neste gang.

VaraRKM: Vært med på nett på regionsmøtet. Prøver å henge litt med.

Kasserer: Siste måned har det kommet inn 13 000.- Kr og gått ut 315.-kr så da er nåværende saldo : 89 408.58 kr.

RKM har vært med og kikket gjennom regnskap for 2024 og oversikt i nettbanken. Det så greit ut.

Det kom en oppfordring om at vi har et kollektivt ansvar som område om å tilrettelegge for gjennomføring av fremtidige revisjoner.

Underkomiteer:

Leder for OR leser opp referat fra siste OR-møte.

Hei dere og takk for godt oppmøte og ett fint første OR møte i vårt område,

Vi var 7 stykker på OR OØ2SK møte i Drammen den 22. februar. Hvorav to hadde tatt turen helt fra Vestfold. De andre fem kom fra Drammen. Vi var syv menn totalt. Det var også mulig å delta på internett underveis-, på Zoom for å delta på møte.

- Vi hadde en runde rundt bordet hvor vi presenterte oss, vi leste tolv tradisjoner, tolv konsepter og vår visjon.
- Dagsorden ble godkjent.
- Det ble fremmet forslag om at vår OR møtedag i måneden er hver 3. lørdag i måneden fra nå av. Forslaget ble vedtatt med fire stemmer for, mot to stemmer for tirsdag klokken 1900 som dermed ikke lenger er aktuelt.
- Det ble fremmet forslag om at vi har OR møter hver måned i kalenderåret. Det ble stemt for og alle syv deltakere stemte for. Enstemmig vedtatt.

- Det ble panelledere med vara panelledere for Vestfold fylke. Vi takker for service. Vi takker for vervvillighet. OR leder hjelper til med å sende relevant informasjon om OR arbeid, retningslinjer, maler osv. på e-post.

- Vi fortsetter å jobbe aktivt med å spre budskapet både om NA og OR komiteen sitt arbeid. Vi forsøker å verve flere til service, kvinner er ønskelig, men alle som vil er hjertelig velkomne,- til å gjøre service i et aktivt, og attraktivt OR område.

- OR leder arbeider med å fremme et budsjett forslag til neste OR møte, som så sendes Område møte lørdagen etter.

- Vi avrundet med sinnsrobønn i vi form.

Gjør service det det virker!

Vennlig hilsen Anders, OR leder OØ2SK

Møtedag for OR blir hver tredje lørdag i mnd i Drammen kl 11:30 til 14:30 Grønland 101 (samme lokale som områdemøtene og møtene i drammensgruppa.)

Det er også mulig å delta digitalt Zoom ID : 9500 00 9500
Passord : recovery

Leder kan informere om at flere brikker holder på å falle på plass, det har kommet 4-5 panelledere og det er hvertfall 1 institusjon hvor det er en avtale som er under inngåelse.

Grupperapporter:

Mandagsgruppa Sandefjord:

Det har kommet noen nykommere i det siste, hvor flere av dem kommer tilbake og ser ut til å bli, det har også kommet flere unge jenter og der har våre faste kvinnelige medlemmer gjort en god jobb med å strekke ut en hånd.

Vi har også laget en plakat som vi skal få hengt opp flere steder i byen.

Skien: 5-10 på møter noen nye innimellom fra institusjoner og noen som blir men fikk ikke dekket opp nykommer damer på siste gruppe saksmøte ellers alle verv besatt i gruppa

Har gruppe ransakelse på gruppe saks møte og 5 stk tilstede
økonomi 2584,- på konto har sendt inn 1500,- til område

Porsgrunn, en dag av gangen:

Vi er fortsatt en liten gruppe, vi har forsøkt å få tak i litteraturkomiteen men sliter med å få tak i dem i forbindelse med startpakke for nye grupper.

Lørdagsgruppa sandefjord: Oppmøte : 8-10 stykk hver møte

alle verv utenom gsr besatt

økonomi god, husleie første halvår 2025 betalt.

har sendt 1500 kr til området, kan snart sende mer.

Dagsorden godkjent med følgende saker:

Sak 1: servicekonferanse?

Sak 2: Budsjett for OR

Sak 3: Fremtiden til komiteen, hvordan kan vi få folk til å bli med og ta service?

Valg:

Ingen villige, folk oppfordres til å finne villige.

Saker:

Sak 1:Regionen oppfordrer til å forsøke å finne villige til å avholde en servicekonferanse i begynnelsen av 2026. Alle oppfordres til å gå litt i seg selv og eventuelt spørre folk de mener kan passe til oppgaven. Hvis du har lyst selv kan det lønne seg å forsøke å finne noen flere villige så det blir en gjeng som vil være med. TA MED TIL GRUPPENE!

DET MÅ VELGES INN EN LEDER PÅ JUNI MØTET I REGIONEN HVIS VI SKAL REKKE DET!

Sak 2: Budsjett for OR.

Litteratur: 4000.-

Husleie: 6000.-

Kjøregodtgjørelse oppdrag: 5000.-

Uforutsette utgifter: 4000.-

Totalt 19000.-

Kommentar på at OR trenger ikke være redd for å sende reiseregninger, det er en ekstremt viktig jobb, vi håper OR får mulighet til å bruke langt mer!

Og bare kom med tillegg til budsjettet etter hvert som komiteen vokser og det kommer nye utgifter.

Det kan også være greit å budsjettere med uforutsette utgifter da det kan være vanskelig å vite med en ny komite, så da kan det være greit å ha litt spillerom hvis det skulle dukke opp noe som må tas tak i før neste områdemøte.

OR-leder hadde fått innspill fra OR i OØSK at 25 000 var et greit startpunkt for et budsjett, Leder hadde da valgt å moderere det litt da vi er et mindre område.

Det er vanskelig å vite på forhånd hva som går av litteratur og kjøring osv inntil det er litt mer på plass mtp hvilke institusjoner/fengsler komiteen skal besøke og hvilke paneler som kommer på plass.

Budsjett enstemmig godkjent, med mulighet for å utvide ved behov. Kanskje se på det om 3 mnd og se om det er behov for mer eller om noe kan frigjøres hvis det ikke var behov.

Sak 3: Fremtiden for område komiteen, hvordan kan vi få flere villige til å dekke opp de manglende vervene?

Spesielt leder og nestleder da nestleder har noen ting i vervet sitt, blant annet å holde kontakt med grupper som ikke kommer på området.

OR-leder sier han har reist litt rundt i vestfold den siste tiden for å informere litt om OR og prøver å tale området sin sak samtidig.

GSR, oppfordrer alle til å ta en titt rundt bordet på neste møte de er på og se om det er noen som kan passe til rollen som leder for området, noen trenger bare den lille ekstra dytten for å tørre å ta oppgaven.

Oppgaven er ikke så stor som man kanskje kan tenke, man er stort sett ordstyrer på møtene og har ansvar for å sende ut dagsorden.

Takk for service og velkommen tilbake!

Neste områdemøte 5 april 2025. Kl 11:30

